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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Przekazuję  wyciąg  z  protokołu  ze  wspólnego posiedzenia  Komisji  Finansów i  Rozwoju

Gospodarczego oraz Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Wyrzysku

w dniu 22 czerwca 2016 r. w punkcie dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że w imieniu mieszkańców Wyrzyska zwraca się do Pani

Burmistrz aby trzecią doniczkę z kwiatami jakie umieszczone są na słupach odwrócić w kierunku

jezdni ponieważ ładniej by to wyglądało. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała,  że zobaczy się czy nie będzie

stwarzało to niebezpieczeństwa dla poruszających się wysokich pojazdów. 

(...)

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że na Osiedlu Kwiatowym powtarza się to co w ubiegłym

roku, czyli na gminnych działkach znajduje się wysoka nieskoszona trawa. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  pilnuje  się  tego  i  Pan

Burmistrz się tym zajmie. 

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że bardzo się cieszy z tego powodu, że został naprawiony

chodnik na ulicy Parkowej na odcinku od sali widowiskowej do basenu. Kontynuując radny dodał,

że nie powinny tam jeździć samochody ponieważ tamtędy codziennie chodzi setka dzieci. 

Radny, Pan Włodzimierz Michalski  powiedział, że nie powinno być wjazdu na część w stronę

boiska. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że jest tam zakaz zatrzymywania

się, a nie wjazdu ponieważ tamtędy dowożona jest żywność do stołówki. 

Radny, Pan Roman Łuka  powiedział,  że fajnie to teraz tam wygląda i  można się bezpiecznie

poruszać. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że wykonane zostało to kostką

złożoną koło  oczyszczalni,  a  przymierzają  się  do  wykonania  tego porządnie  ponieważ podjazd

do szkoły jest w złym stanie. Natomiast tam wjeżdżają bardzo duże samochody dowożące żywność

do stołówki i w tym miejscu haczą dołem.  

Radny, Pan Roman Łuka  powiedział, że zabroniłby tam wjeżdżać jakimkolwiek samochodom,



a żywność można byłoby przewieźć wózkiem. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  szkoły,  które  wyposażone

są w stołówki obowiązuje bardzo rygorystyczny HACCP. 

Radny,  Pan  Roman  Łuka  powiedział,  że  prosi  aby  Pani  Burmistrz  skontaktowała  się

ze starostwem w sprawie leżącego znaku na drodze powiatowej. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że już dzisiaj poszedł sygnał. 

Radny, Pan Włodzimierz Michalski powiedział, że prosi aby zająć się terenami byłego wysypiska

na tzw. chejtkach ponieważ dalej w tym miejscu przy linii brzegowej składowane są odpady takie

jak gruz czy śmieci. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała,  że można zamontować w tym

miejscu przenośną kamerkę ponieważ tak zlikwidowało się malarzy przystanków. 

Radny,  Pan  Włodzimierz  Michalski  powiedział,  że  powystawiane  są  kosze  na  śmieci  przed

domami na dwóch płytkach, a powinny być wystawiane tylko w dniu odbioru. W związku z tym

radny zapytał, czy nie można czegoś z tym zrobić ponieważ nie jest to ładny wizerunek.

Pani  Bogusława Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  można sprawdzić  czy jest

to na  prywatnej działce ponieważ jak to jest na działce właściciela to nie można z  tym nic zrobić. 

Radna,  Pani  Teresa  Pinkowska poprosiła  aby  postawić  dwie  tabliczki  przy  boisku

wielofunkcyjnym  o  zakazie  wyprowadzania  psów.  Wyjaśniając  radna  powiedziała,  że  była

świadkiem jak w tych miejscach wyprowadzane są psy.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska odpowiedziała, że sprawdzi się to. 

Radna, Pani Teresa Pinkowska powiedziała, że mieszkańcy proszą o postawienie jeszcze kilku

ławek przy boisku wielofunkcyjnym.  

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że ławki są, a budżet w tym roku

już na to nie pozwoli. 

Radna, Pani Katarzyna Kowalska powiedziała, że w Polinowie jak kończy się asfalt koło Pana

ochrona danych osobowych to do krzyżówki są same dziury. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  Starostwo  Powiatowe

zakończyło  procedury  wyłonienia  wykonawcy  na  zrobienie  asfaltu  do  krzyża  i  są  w  trakcie

realizacji inwestycji.

Radny,  Pan  Stefan  Rymer  powiedział,  że  prosi  aby  zamieścić  komunikat  przypominający

właścicielom o konieczności sprzątania po swoich psach.

Pani Wiesława Karsocka – Sekretarz MiG Wyrzysk powiedziała,  że jest  uchwała o utrzymaniu

porządku i czystości w gminach. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  dobrze  jest  robić
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zagospodarowanie  przestrzeni  ponieważ  kwiaty  czy  krzaczki  trochę  takie  sytuacje  poprawiły.

Natomiast ponowi się taki komunikat. 

Radny, Pan Stefan Wełniak powiedział, że prosi aby zwrócić się do Dyrektora  ochrona danych

osobowych w  Starostwie  Powiatowym  aby  na  ulicy  Leśnej  w  Osieku  nad  Notecią  wyczyścić

przepust  i  wyciąć  zakrzaczenie.  Kontynuując  radny  dodał,  że  jest  tam  jeszcze  jeden  dylemat

ponieważ  w  tym  miejscu  miał  być  wykonany  przepust  dla  wód  opadowych  i  chciałby  się

dowiedzieć jak daleko posunięta jest  sprawa tego odwodnienia.  Następnie radny powiedział,  że

chciałby  podziękować  za  postawione  gazony  w  Osieku  nad  Notecią,  które  zostały  obsadzone

kwiatami. Kończąc radny dodał, że były głosy, że postawił to Proboszcz lecz powiedziało się, że

była to intencja radnych z Osieka przy wielkiej przychylności Pani Burmistrz. 

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że chciałby ponowić wniosek dotyczący chodnika przy ulicy

Bydgoskiej z uwagi na to, że zmieniła się sytuacja co do własności tego terenu. W związku z tym,

że  teraz  wiadomo do kogo się  zgłosić  to  osoby uprawione powinny dokonać  oglądu chodnika

i następnie podjąć jakieś decyzje chociażby bieżącej naprawy. 

(...)

Radny, Pan Roman Łuka  powiedział, że chciałby zwrócić uwagę na rów biegnący z Polanowa

do Wyrzyska, a dokładnie o odcinek od płotu ogrodów działkowych do Wyrzyska, który jest bardzo

zaniedbany i znajdują się w nim stare meble. Wyjaśniając radny powiedział, że jak będzie ulewa

to kolejny raz rów zostanie podmyty, a przez ostatnie wiatry zostało przewrócone drzewo, które

leży  w  rowie.  Kończąc  radny  dodał,  że  jest  to  piękne  miejsce  na  stworzenie  ścieżki  pieszo-

rowerowej. 

Pan Tadeusz Perliński - Zastępca Burmistrza powiedział, że niech natura też rośnie poza bałaganem,

którym się zajmą. 

Sporządziła:

D. Pinkowska

podinsp. ds obsługi rady gminy 
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